



Terms and conditions

The legal requirement for student drivers under 20 years old, in Switzerland, is to wait 1 year between obtaining their student license and passing the driving test.

LD2 and Ecolint can cancel a course for any reason (insufficient participants, teacher's illness...). In these situations, you will be informed as soon as possible.

No cancellation or refund possible in any situation even in case of illness, accident with or without medical certificate.

Price: CHF 140 per student / module (Sensibilisation / First Aid / Theory).

Additional costs: Any additional costs to the ECA program (e.g., licensing fees, test fees, eye test, additional driving lessons) will be borne by the students.

Be aware that only swiss residents can register to the driving theory courses

First aid

A first aid course lasts for 10 hours. A First aid certificate has a validity of 6 years.

Students are required to be present 10 minutes before the course starts.

Attendance to all 10 hours is mandatory to get a certificate. If you miss a part of the course, the investment is lost. Every more than 10 minutes lateness will be considered as an absence and will cause the exclusion of the course. The teacher can exclude a disruptive participant at any time. No refund nor compensation will be granted in case of exclusion. The first aid course cannot be cancelled and is not refundable in any situation even in case of illness, accident with or without medical certificate. Course rescheduling is only possible until 4 working days before the courses begin.

Theory

Students are required to be present 10 minutes before the course starts.

If you miss a part of the course, the investment is lost. Every more than 10 minutes lateness will be considered as an absence and will cause the exclusion of the course. The teacher can exclude a disruptive participant at any time. No refund nor compensation will be granted in case of exclusion. The theory course cannot be cancelled and is not refundable in any



situation even in case of illness, accident with or without medical certificate.

Sensibilisation

A Sensibilisation course lasts for 8 hours. Sensibilisation certificates remain valid for lifetime.

Students are required to be present 10 minutes before the courses begin.

Attendance to all 8 course's hours is mandatory to get a certificate. If you miss a part of the course, the investment is lost. Every more than 10 minutes lateness will be considered as an absence and will cause the exclusion of the course. An attendance sheet is to be signed every day. A missing signature will cause an exclusion. You are expected to be on time and in possession of your provisional license every day. The teacher can exclude a disruptive participant at any time. No refund nor compensation will be granted in case of exclusion. The sensibilisation course cannot be cancelled and is not refundable in any situation even in case of illness, accident with or without medical certificate. Course rescheduling is only possible until 4 opening days before courses begin.

The course is mandatory and lasts 8 hours. It can only be attended after passing the theory test and you should be holding a student license all throughout the course!



Conditions générales

L'obligation légale pour les élèves conducteurs de moins de 20 ans, en Suisse, est d'attendre 1 an entre l'obtention du permis d'élève conducteur et la réussite de l'examen de conduite.

LD2 peut annuler un cours pour quelque raison que ce soit (nombre insuffisant de participants, maladie de l'enseignant...). Dans ce cas, vous serez informé dans les plus brefs délais.

Prix du cours : CHF xxxxx

Frais supplémentaires : Tous les frais supplémentaires au programme ECA (par exemple, frais de permis, frais d'examen, examen de la vue, leçons de conduite supplémentaires) sont à la charge de l'élève.

Premiers secours

Un cours de premiers secours dure 10 heures. Le certificat de premiers secours a une validité de 6 ans.

Il est requis des élèves d'être présent 10 minutes avant le début du cours.

La présence à l'ensemble des 10 heures est obligatoire pour obtenir un certificat. Si vous manquez une partie du cours, l'investissement est perdu. Tout retard de plus de 10 minutes sera considéré comme une absence et entraînera l'exclusion du cours. Le professeur peut exclure un participant perturbateur à tout moment. Aucun remboursement ni compensation ne sera accordé en cas d'exclusion. Le cours de premiers secours ne peut être annulé et n'est en aucun cas remboursable, même en cas de maladie, d'accident avec ou sans certificat médical. Le report des cours n'est possible que jusqu'à 4 jours ouvrables avant le début des cours.



Théorie

Pour finaliser l'inscription, nous vous demandons d'être présent 10 minutes avant le début du cours.

Si vous manquez une partie du cours, l'investissement est perdu. Tout retard de plus de 10 minutes sera considéré comme une absence et entraînera l'exclusion du cours. Le professeur peut exclure un participant perturbateur à tout moment. Aucun remboursement ni compensation ne sera accordé en cas d'exclusion. Le cours théorique ne peut être annulé et n'est en aucun cas remboursable, même en cas de maladie, d'accident avec ou sans certificat médical. Le report des cours n'est possible que jusqu'à 4 jours ouvrables avant le début des cours.

Sensibilisation

Un cours de sensibilisation dure 8 heures. Les certificats de sensibilisation sont valables à vie.

Pour finaliser le processus d'inscription, nous vous demandons d'être présent 10 minutes avant le début des cours.

La présence aux 8 heures de cours est obligatoire pour obtenir un certificat. Si vous manquez une partie du cours, l'investissement est perdu. Tout retard de plus de 10 minutes sera considéré comme une absence et entraînera l'exclusion du cours. Une feuille de présence doit être signée chaque jour. Une signature manquante entraînera l'exclusion du cours. Vous êtes tenu d'être à l'heure et en possession de votre permis provisoire tous les jours. Le professeur peut exclure un participant perturbateur à tout moment. Aucun remboursement ni compensation ne sera accordé en cas d'exclusion. Le cours de sensibilisation ne peut être annulé et n'est en aucun cas remboursable, même en cas de maladie, d'accident avec ou sans certificat médical. Le report des cours n'est possible que jusqu'à 4 jours ouvrables avant le début des cours.